



LACQUER GLOSS

Traditional Japanese lacquer arts involve meticulously applying layer upon layer of lacquer, producing a unique kind of loss on the surface of wood. One kind of lacquer called SUKI-URUSHI or TRANSPARENT LACQUER involves high quality raw lacquer that is slowly aged and dried. Although transparent, it still expresses clear colour and deep, elegant shine. This describes and inspired the NEW Lacquer Gloss.

LAQUE BRILLANCE

Les laques japonaises traditionnelles sont le fruit d'un savoir-faire qui consiste à appliquer méticuleusement de multiples couches de laque sur la surface d'objets en bois, afin de produire une brillance somptueuse. Un type de laque, le SUKI-URUSHI ou LAQUE TRANSPARENTE, consiste en une laque brute de haute qualité qui est lentement séchée et patinée. Bien que transparente, elle continue de dégager des coloris purs, ainsi qu'un éclat profond et élégant. Ce processus a inspiré la NOUVELLE Laque Brillance.



NUXE PARIS GENTLE EXFOLIANT GEL

The Gentle Exfoliating Gel helps gently cleanse, remove make-up and clarify skin. This gel texture with gentle exfoliating granules helps to give the skin a refined appearance.

GEL EXFOLIANT DOUX DE NUXE PARIS

Ce gel exfoliant doux nettoie en douceur, retire le maquillage et éclaircit la peau. Cette texture en gel aux granules exfoliants doux confère une apparence affinée.

COSMETICS TRANSLATION

While Sigma Translations is pleased to work with clients in a variety of sectors, we specialize in marketing communications for the beauty industry.



BOURJOIS PARIS PARISIAN GLOW KIT

You'll look like you spent a day at the beach with this handy box of Bourjois favourites. The Délice de Poudre is a shimmering bronzing powder that can be applied to the face and body for a sun-kissed look. Illuminating Touch will help sculpt cheekbones and catch the light in the most flattering way imaginable. The shimmery bronze shade of 3D-Effect Lip gloss is the perfect final touch to help complement your gorgeous healthy glow!

ENSEMBLE ÉCLAT PARISIEN DE BOURJOIS PARIS

Vous aurez l'air d'avoir passé une journée à la plage, grâce à ce coffret pratique de produits incontournables signé Bourjois. Délice de Poudre est une poudre bronzante illuminatrice qui s'applique sur le visage et le corps pour vous offrir un look hâlé par le soleil. La Touche illuminatrice sculptera vos pommettes et attirera la lumière de la manière la plus flatteuse imaginable. La teinte Bronze du Brillant 3D-Effect est la touche finale parfaite pour compléter votre magnifique éclat plein de vitalité!